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Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, dhr. D. Jager, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Onderwijs en Welzijn op woensdag 4 september a.s. vanaf 20.00 uur in de  

Oude Raadzaal.  

 

Een aantal opmerkingen t.a.v. de agenda: 

 

A3. Afspraken en planning:  
Toezeggingen in besluitenlijst van 12 juni 2013:  

De toezeggingen van 12 juni zijn, voorzover mogelijk, nagekomen.  

 

LTA: 

De LTA is zoveel mogelijk bijgewerkt n.a.v. de collegebrieven die de afgelopen maand zijn 

ontvangen. Op de LTA wordt daarom voorgesteld deze onderwerpen af te voeren.  

  

A.4. Conformstukken.  

Er staan 3 conformstukken op de agenda.   

Indien u discussie wenst over een van deze raadsvoorstellen, wilt u dit dan z.s.m. laten weten 

aan de voorzitter/cie.griffier?  

 

B1. Collegebrief Laaggeletterdheid en tussenrapportage alfabetisering. 

Deze brief is geagendeerd op verzoek van GroenLinks. De bespreekpunten van GroenLinks zijn 

aan dit agendapunt toegevoegd.  

 

B2. Collegebrief Stand van zaken nieuwe impuls Vensterscholen.  

Het college heeft in het bijbehorend ambitiedocument de inhoudelijke en organisatorische 

contouren geschetst van de nieuwe impuls Vensterscholen. In oktober wordt het document 

definitief gemaakt (zie LTA). Het college verwacht dat de afstemming met de partners dan 

afgerond is. Om ook de wensen en opmerkingen van de raad mee te kunnen nemen in dit 

definitieve ambitiedocument, wil het college graag met de raad van gedachten wisselen.  
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B3. Collegebrief Voorstel nieuwe directie Forum. 

In deze brief wordt het voorstel van directeur Dirk Nijdam samengevat en geeft het college een 

reactie hierop. Aangezien het college de raad vraagt om hierover in gesprek te gaan om te horen 

of de raad ook positief is over het voorstel, is deze brief op de agenda gezet. In een later stadium 

zal op enig moment een raadsvoorstel voorliggen waarin het Programma van Eisen 2012-2017 

wordt gewijzigd, omdat deze immers door de raad is vastgesteld in 2012.  

 

 

B4. Collegebrief Drie punten plan sport, informatie en discussie.  

Het college schetst in deze brief haar denkrichting m.b.t. de inrichting van het sportbeleid. De 

wethouder sport wil graag weten of de raad deze denkrichting kan delen.  

 

 

C1. Ingekomen stukken. 

Er staat een behoorlijk aantal collegebrieven op de lijst van ingekomen stukken. 

Indien u een brief wilt bespreken, kunt u dit uiteraard aangeven tijdens de ommissievergadering 

(met aangeven van bespreekpunten), zodat deze voor de volgende maand geagendeerd kan 

worden.  

 

 

 

met vriendelijke groet, 

namens de voorzitter, 

 

Greet Mulder,   

commissiegriffier Onderwijs en Welzijn.  


